
Predlog 
IZVEŠTAJ O RADU 

 Saveza radio-amatera Vojvodine 
za 2018. godinu 

 
1.Rad izvršnog odbora 
U 2018.godini je održano 5 sednica Izvršnog odbora SRV. Osim toga, Izvršni odbor je “u stalnom 
zasedanju”, obzirom da svakodnevno razmenjuje informacije putem mail-a i diskusione grupe SRV-IO. 
 
Rad Izvršnog odbora se zasnivao na realizaciju programa rada Saveza radio-amatera Vojvodine,  
usvojenog na 52. Skupštini SRV. Na osnovu tog programa, veliki deo aktivnosti je bio pripremanje 
svečanosti povodom obeležavanja 70 godina SRV. U pripremi i realizaciji ove svečane sednice, svi su se 
angažovali, pri čemu posebno treba istaći veoma veliki trud članova IO,  Lačok Vlade (YU7YZ),  koji je uz 
nesebičan trud, pripremio video prezentaciju istorije SRV kao i niz dolumenata u vezi organizacije 
svečanosti; potom Hajošević Aleksandra (YT3H), koji je pripremio rešenja za plakete i obezbedio opremu 
za video i audio prezentaciju; Zaklan Staniše (YU7AC), koji je koordinirao aktivnosti; kao i ostalih članova 
IO, predsednika Keki Lasla, (YT7DQ) i Bariček Lasla (YU7CM). Svakako treba spomenuti i pomoć radio 
klubova koji su dali doprinos da se obuhvate istorijski događaji SRV u proteklih 70 godina. 
 
(Napomena: Informacija o svečanosti obeležavanja 70 godina SRV, obrađena je u posebnom delu 
izveštaja.) 
 
 
U drugoj polovini godine, imali smo dosta tešku situaciju u vezi rada SRV.Naime, u oktobru nas je 
obavestio zaposleni u SRV, Milan MIljkovac (YU2MEX), da je našao posao i da mora napustiti radno 
mesto u SRV. Nekako u isto vreme , doživeli smo još jedan "šok". Naime, na članstvo u Izvršnom odboru, 
dali su ostavke Hajošević Aleksandar (YT3H) i Lačok Vlada (YU7YZ). Sve u svemu, opstanak SRV je 
doveden u pitanje.Na sastanku preostala tri člana IO, doneli smo odluku da ličnim angažovanjem 
spasemo SRV. Doneta je odluka da radno vreme Saveza bude ponedeljkom, sredom i petkom u vremenu 
od 9 do 12 časova. U to vreme dežuraće u SRV: ponedeljkom Mirosavljević Mića (YU7NZ) iz Novog Sada, 
sredom Zaklan Staniša (YU7AC) iz Novog Sada a petkom Bariček Laslo (YU7CM) koji za to dolazi iz Sente. 
Doneta je odluka da radimo volonterski, bez naknade za bilo koje troškove. 
Raspodeli smo poslove, tako da YU7CM vodi aktivnosti oko polaganja za operatorske ispite, QSL biro i 
evidenciju članova; YU7DQ je zadužen za finansije (plaćanja računa, kontakt sa bankom i agencijom za 
računovodstvo), a YU7AC vodi aktivnosti u vezi regulisanja licenci, dozvola, pozivnih znakova i sl. Za sada 
uz prilično trošenje našeg vremena, to dobro funkcioniše. 
 
U međuvremenu, smo dobili pomoć, jer je predsednik, u skladu sa Statutom imenovao nove članove IO, 
Škorić Miroslav (YT7MPB) iz Novog Sad (član radio kluba "Novi Sad" YU7BPQ),  Aleksandar Popov 
(YT7WE) iz Zrenjanina (član radio kluba "Mihailo Pupin” YU7AAA). Takođe je imenovan novi menadžer za 
ARG Aladić Josip iz Sombora (YU7OM) umesto Hajošević Aleksandra (YT3H) koji je podneo ostavku; kao i 
član komisije SRS/SRV za vanredne situacije Raca Ljubomir (YU7RQ) umesto Lačok Vladimira (YU7YZ) koji 
je podneo ostavku. 
 



Na osnovu zahteva SRS, delegirali smo dva delegata u Izvršni komitet za pripremu Konferencije IARU za 
2020.godinu i to Benka Pavela (YT7TA) i Zaklan Stanišu (YU7AC).U pripremi ove Konferencije smo imali 
više sastanaka, obišli smo lokaciju hotela "Park" u Novom Sadu a takođe smo imali i posetu sekretara 
IARU, u vezi prezentacije hotela i mogućnosti za održavanje Konferencije.Lokacije je ocenjena kao 
pogodna za Konferenciju. Iduće godine nas čekaju značajni poslovi vezani za realizaciju ove konferencije 
u čemu naš Savez i radio klub "Novi Sad" imaju važnu  ulogu.  
 
U pogledu troškova rada SRV, veliko opterećenje imamo od strane poslovnog prostora grada Novog Sada 
jer su nam obračunali troškove grejanja “unazad” (koji nam do tada inače nisu bili obračunavani pa ih 
nismo ni plaćali). Zamolili smo ih da nam te zaostale troškove raspodele u rate tako da smo u protekloj 
godini otplatili veći deo zaostalog duga. Pred kraj prošle godine, dobili smo molbu radio kluba "Novi Sad" 
(YU7BPQ) da im ustupimo prostor magacina koji se nalazi preko puta kancelarije Saveza.Planirano je da 
se u toj prostoriji oformi laboratorija za pregled i servisiranje radio uređaja. Vrlo ozbiljne instrumente 
(CSA –communications service analyzer), Spektralni analyzer, osciloskop, kao i druge instrumente ustupli 
su Šile (YU7Q) i Voja (YU7C), koji će ujedno i raditi sa njima.  
2. 70 godina SRV 
Kao što smo već naveli, u prošloj godini, na osnovu programa rada SRV usvojenog na 52. Skupštini SRV, 
realizovana je svečanost u povodu 70 godina osnivanja Saveza radio-amatera Vojvodine (1948-2018). U 
pripremi svečanosti smo doneli odluku da se našim dugogodišnjim članovima odužimo tako što ćemo 
dodeliti posebne jubilarne plakete.U tom smislu smo radio kljubovima poslali dopis da predlože svoje 
članove za plaketu.Princip za predlaganje je bio da je član koji se predlaže istovremeno i dugogodišnji 
aktivista našeg Saveza.Odlučili smo da predloženi zbog svog višedecenijskog rada u SRV, ne moraju da 
budu trenutni članovi. Izbor kandidata za nagradu je bio veoma osetljiv i može se iskazati rečenicom koju 
je neko izrekao na svečanosti: "Verovatno među dobitnicima plakete ima onih koji to nisu zaslužili a isto 
tako ima i onih koji bi trebalo da dobiju ovu plaketu ...a nisu predloženi". Verovatno je istina i jedno i 
drugo. 
Uz velike napore i pojedinačno zalaganje, pripremljena je video prezentacija istorije SRV  (Autor: Lačok 
Vlada, YU7YZ), koju smo prikazali na svečanosti. Glavni problem koji smo imali je bilo finansiranje.U 
početku smo bili skeptični da ćemo moći valjano da organizujemo ovu svečanost - imajući u vidu 
potrebna sredstva. Na sreću, naišli smo na veoma dobar odziv donatora, članova našeg Saveza, klubova, 
pojedinaca i firmi u vlasništvu naših članova, tako da smo prikupili čak I više sredstava nego što je to bilo 
potrebno. Moramo ponovo spomenti donatore kojima se još jednom zahvaljujemo.  
To su: 
 

 

 

 

 

 

 



DONATORI 70 godina SRV  

 

 

 

 

(Finansijski izveštaj troškova svečane sednice je u sklopu finansijskog izveštaja SRV za 2018 
godinu.)Dodeljeno je 37 jubilarnih plaketa. Treba napomenuti da su se članovi Izvšnog odbora dogovorili 
da sebe ne predlažu za plaketu. 
3.Članarina 
Ukupno je 243.Od toga je platilo manje 36 maloletni I 6 zaslužni član dakle platilo je ukupno njih 201. 
Bartoš Karlo iako je zaslužni član platio je članarinu 
4.Obuka dozvole i licence 
U 2018 godini izdata je 61 licenca.Među izdatim licencama su i one koje su obnovljene 2018, posle isteka 
važnosti (10 godina). 
Pregled izdatih licenci je u prilogu izveštaja. 
Većina dokumentacije koja je poslata za izdavanje licenci, išla je preko SRV, (za članove SRV), bez obzira 
na to što se zahtevi mogu slati I lično. 
Promenili smo u decembru 2018, proceduru za izdavanje licenci koja se šalje SRV-u, pojednostavli 
postupak, a deo dokumentacije, kod koje se ne zahteva potpis korisnici mogu da šalju mail-om. 
Takođe je izdat znatan broj dozvola.I za zahtev za dozvole mso pomagali oko prikupljanja potrebne 
dokumentacije. 
Imali smo neposrednu komunikciju sa RATEL-om, I tesno sarađivali na rešavanj problema vezanih za 
dozvole I licence. 
 
 

Redni 
broj Prezime i ime/firma Vlasnik/pz znak Iznos 

1.  Radio klub “Novi Sad  YU7BPQ 70.000,00 
2.  Radio klub “Senta”Senta  YU7JDE 50.000,00 

3.  
Radio klub “Nikola Tesla” 
Sombor 

YU7KMN(izrada diploma 
I zahvalnica, priprema za 
štampu plaketa) 

 

4.  “PYROTHERM”  Mrkšić Teodor YU7AR 10.000,00 
5.  “ELTA” doo, Novi Sad  Latić Radivoj YU7EK 30.000,00 
6.  “ELMED” doo, Novi Sad  Zaklan Staniša YU7AC 10.000,00 
7.  “DUNAV” doo  Bartoš Karlo  YU7MC 10.000,00 

8.  SMR "PETERVARI"  vlasnik Petervari Atila 
YT7ATI 

10.000,00 

9.  Nemet Laslo  YT7T 10.000,00 
10.  Radišić Milan  YU7RMR  10.000,00 

11.  
Manojlović Milan YU7PXH(izrada slova I 

brojeva za dekoraciju) 
 

12.  Vojna ustanova “DEDINJE”  Beograd  

13.   Ukupno 210.000,00 
 

 



5.Izveštaj KT komisije 
 

IZVEŠTAJ KT za 2018 godinu 
Pored redovnih održavanja radio-veza radila su se i domaća i medjunarodna takmičenja. Održan je 
Omladinski Kamp na Planini Goč u organizaciji Radio kluba YU1AKV sa 45 posetilaca. Bio je i YOTA mesec 
gde su i naši omladici učestvovali, ukupno njih 30 ak i radili su kao YU18YOTA i YT18YOTA. Radio se KT 
Maraton gde je Radio klub YU7BPQ i pojedini njegovi članovi postigli zapažene rezultate.Kako je to 
izgledalo možete videti u sledećim prilozima gde se može videti aktivnost kompletnog članstva kluba, 
kako pod klubskim znacima tako i ličnim. 
 

YU KT MARATON 
1.mesto Radio klub”Novi Sad” Posebno priznanje- Učestvovalo je 107 ARS. 
Kategorija Klubovi MO-Vise operatora 
Učesnici: YT5N, YU7BL,YU7Q, YT7M, YU7HI , YU5D, YU7WW, YT5X, YU7RQ, YU2V, YT1T, YU7BG, YU7PEP, 
YU7KF. 

KT KUP SRS-a 2018 
4.mesto YT5C A-Vise operatora Diploma YU7PEP & YU7AF 
8.mesto YT1T B-jedan operator HP Diploma Zikica 
3.mesto YU2V C-jedan operator LP Nagrada Djoka 
4.mesto YU5D C-jedan operator LP Diploma Done 
7.mesto YU7BL C-jedan operator LP Diploma Lajcika 
3.mesto YT5X E-jedan operator SSB Nagrada Zeljko 
 
2.mesto YU7BPQ G-KLUBOVI Nagrada Tim: YU7BPQ ( YU2VYT5C-YT1T-YU5DYU7BL) 3.mesto EX YU NS H- 
TIMOVI Nagrada Tim: YT3EE-E7C 
 

HF KUP SRRS 2018 
8.mesto YU2V MS Diploma Djordje 
6.mesto YU7RQ MS Diploma Ljubomir 
 

VETERAN 2018 
3.mesto YU5D Član Nagrada Done 
4.mesto YT5N Član Diploma Mike 
6.mesto YU2V B. CW Nagrada Djordje 
4.mesto YU7PEP C. SSB Diploma Petar 
9.mesto YT1T B. CW Diploma Zikica 
 

SCWC - 1 -2018 
6.mesto YT5N Član Diploma Mike 
9.mesto YU5D Član Diploma Done 
5.mesto YU7BPQ NM Diploma YU2V 
8.mesto YT1T NM Diploma Zikica 
 
 
 



Memorijal „ Voislav Kapun“- 2018 
1.mesto YT7T MS Nagrada Lacika 
2.mesto YU1NR MS Nagrada Ratko 
1. mesto YU7JDE VS Nagrada R.K. Senta 
2. mesto YU3AA VS Nagrada Stevan 
 

Tesla Memorial HF CW 2018 
4.mesto YT5C MO Diploma OP: YU7WW 
2.mesto YT7M SO QRP Nagrada Dragan 
7.mesto YU7WW SOHP Diploma Mirko 
8.mesto YU7BL SOLP Diploma Lajcika 
10.mesto YT5N SOLP Diploma Mike 
 
14.mesto YU7RQ SOLP Diploma Ljubomir 
15.mesto YU2V SOLP Diploma Djoka 
40 godina YU1AAV – 2018 
3.mesto YT5C MIX Diploma YU7WW 
9.mesto YU7BL MIX Diploma Lajcika 
7.mesto YT1T CW Diploma Zikica 
2.mesto YU2V SSB Nagrada Djoka 
 

Beogradski pobednik – 2018 
4.mesto YU7BPQ HP MIX Diploma YU5D &YU7BG 
5.mesto YT1T HP MIX Diploma Zikica 
3.mesto YU7PEP HP SSB Nagrada Petar 
6.mesto YT5N LP CW Diploma Mike 
2.mesto YU2V LP SSB Nagrada Djoka 
Aktivnosti QSL sluzbe ažurne su i obavljaju se naj manje jedn put nedeljno tako da nema zaostalih 
obaveza. 
 
         KT Menadžer 
        Stevan Stepanov YU3AA 
 
6.Izveštaj UKT komisije za 2018 godinu 
(Teodor Mrkšić YU7AR) 
 
U protekloj 2018 god. UKT komisija SRV organizovala je ukupno pet takmičenja: 
- TM 18 - 50MHz ...Treći puni vikend Juna 
- TM 18 – VHUSHF...Prvi puni vikend Jula 
- VO 18 - 144 MHz... Treći puni vikend Oktobra 
- VO 18 – 432 MHz...Prvi puni vikend Oktobra 
- MARTOVSKI VUSHF...Prvi puni vikend Marta 
 
Za ovih pet takmičenja na EDI ROBOT su pristigla ukupno174 dnevnika, 173 dnevnika za plasman i 1 za 
kontrolu. Dnevnici su poslati na web za medjunarodnu razmenu I elektronsku kontrolu. Svi dnevnici su 



obradjeni elektronski na EDI ROBOTU uz unakrsnu kontrolu sa dnevnicima preuzetim sa web-a za 
medjunarodnu razmenu. Rezultati su objavljeni na web www.srv.org.rs a takodje se nalaze i na adresi EDI 
ROBOTA http://89.216.109.67:82/ 
 
Takmičenje MARTOVSKI VUSHF je održano u organizaciji i realizaciji RK „Nikola Tesla“ Sombor. 
Takmičenje “Vojvodjanski oktobar” od 2019. godine nosi ime našeg slavnog naučnika “Memorijal Mihajla 
Pupina”. 
 
 
Nagrade će biti podeljene na godišnjoj skupštini SRV za 2019 god. i poslate medjunarodnim 
organizacijama radio-amatera, za plasmane stanica izvan Srbije. 
Diplome za sve učesnike od 2018. godine, bez obzira na plasman, se mogu preuzeti na EDI ROBOTU u JPG 
formatu. 
 
Članovi UKT komisije su kao i do sada učestvovali u radu UKTRG SRS-a na verifikaciji svih UKT takmičenja 
u organizaciji oba saveza. 
 
7.Izveštaj ARG menadžera 
(  YT3H, YU7OM) 
 
 
 
 
 
8.Repetitori i ometanje 
Savez radio-amatera Vojvodine ima na teritoriji APV više repetitora, kako na VHF tako i na UHF opsegu, 
analognih i digitalnih. Održavanje ovih repetitora se vrši uglavnom uz nesebično zalaganje klubova i 
pojedinaca: u N.Sadu, radio klub "Novi Sad" YU7BPQ, u Subotici (gde radi jedini DMR repetitor u APV), 
radio klub "Subotica" i niz lokalnih repetitora (Sombor, Novi Sad, Zrenjanin i sl). 
 
Veliki i drastičan problem imamo sa namernim ometanjem komunikacija na repetitorima. Nekada su to 
ometanja od strane pojedinaca za koje ne znamo odakle dolaze, a imamo i slučaj čoveka iz Novog Sada, 
koji JAVNO kaže da će ometati repetitor R5, i čak izdiktira i svoje lične podatke, ime, adresu, telefon i sl. 
Mi prema njemu ne možemo preduzeti ništa direktno, jer nije naš član. Jedino što možemo je pismena 
prijava nadležnim državnim organima a to su Republička agencija za elektronske komunikacije i 
poštanske usluge (RATEL) i Ministarstvo za trgovinu, turizam i telekomunikacije, što smo I uradili u više 
navrata, uz slanje fizičkih dokaza o ometanju (audio snimci).Kako vidimo, DRŽAVA im ne može ništa. 
 
Navodno je u pripremi donošenje novog Zakona o telekomunikacijama u kome će to pitanje biti 
regulisano.  
 
9.Informativni bilten SRV 
Krajem prošle godine smo pokrenuli bilten SRV u kome smo navodili najnovije događaje iz rada SRV.Za 
sada je to još uvek ideja koja treba da se razradi i da bilten bude način za povremeno informisanje 
članstva o aktivnostima. 



 
10.FinansiranjeSRV 
Finansiranje SRV je prikazano u posebnom finansijskom izveštaju za 2018.Godinu. 
 
11.QSL biro 
QSL biro je organizovan u okviru SRV. 
Razvrstavanje QSL karata se radi na volonterskoj bazi. 
QSL karte se razvrstavaju jednom nedeljno i u skladu sa odlukama u vezi članarine SRV, razvrstavaju se i 
šalju članovima SRV sa plaćenom članarinom. 
Napominjemo da se QSL-ke na nečlanove čuvaju u SRV i nemogu se preuzeti bez plaćene članarine., već 
se posle određenog vremena uništavaju-vraćaju. 
 
12.Aktivnosti radio klubova 
 
           SPISAK KLUBOVA KOJI SU ORGANIZOVALI POLAGANJE  ZA ARO u 2018.god 
 

RADIO KLUB KLASA I KLASA II KLASA III    
SENTA YU7JDE 2     03.03.2018. 
„Novi Sad“ YU7BPQ 8   3 16.06.2018 
 YU7KMN 3    6  23.12.2018  
 YU7AOP 12   1 (CW)  02.12.2018.  

YU7BPQ 2   14.12.2018. 
Ukupno položilo  27   9 + 1 CW 

 
 

 
 
YU7JDE, radio klub “Senta” 

YU7JDE SENTA 

  

Radio klub u Senti  2018. godini je slavio 70 god. Postojanja. Po prvi put u itoriji RK održano je takmičenje 

“Foksoring za decu”. Tom prilikom se I održao susret radioamatera iz šire I bliže okoline.Svečanost se 

završilo podelom nagrada I ugodno druženje uz prigodan ručak. 

Radio klub dobro kotira u opštini, te imamo obezbeđene prostorije uz plaćenu komunalije, struje I 

grejanja. Međutim pogađa nas kao I celu Vojvodinu odliv kadrova I ljudi u inostrastvo. Na taj način 

izgubili smo kompletnu takmičarsku ekipu jer jenjih  12 može se raći trajno otišlo.. Pokušavamo da 

osvežimo redove kluba sa starijima, I naravno I mladima, što je vrlo teško. Mlade jedino možemo privući 

samo sa ARG obukama I takmičenjima. Od 100 obučenih ostaje dvojica. 

U takmičenjima se biralo lakše kategorije uz skromnim uspesima.Učestvovalo se u oko 10 KT takmičenja. 

RK svake druge godine je domaćin aktivnosti WFF lokacijama. 2018. Godine organizovali smo aktivnosti 

na “Bačko topolskim dolinama” , sa oko 20-tak radioamatera iz Slovačke, Mađarske Senta, Ade I Bačke 

Topole. Za taj produženi vikend  smo ugostili I priličan broj gosiju iz bliže I dalje okoline. Urađeno je preko 

3000 veza sa svim vrstama rada  na svim kt I ukt bandovima. 

Već tradicionalno popunjavamo ekipu QRP takmičenja Mađarske I tako su naša dva član proveli u 

Budimpešti  7 dana, kao gositi MRASZ. 
 
YU7DVW, Subotica 
Posle više godina neaktivnosti, pokrenut je rad radio kluba "Subotica". Okupljea je nekolicina članova i 
krenuli smo sa aktivnostima. 



Imajući u vidi savremene aktivnosti radio-amatera, pokrenuli smo iugradnju i puštanje u rad prvog 
digitalnog DMR repetitora u SRV, i drugi u Srbiji, sa licencom. 
Premesten je na novu lokaciju (izmešten iz centra, na manje zagušen deo grada) . Za analogni 
rpt je nabavljen novi kontroler , koji omogucava uvezivanje i trece stanice kao x-link, kao i 
mogucnost instaliranja echolink-a u saam rpt. 
Igor Vicai, YU7RAY 
 
YU7IAB, Bečej 
 Na Vaš poziv evo nekoliko rečenica o našem radu u YU7IAB radio kluba iz  
Bečeja: 
 
Jako kratko mogu da okarakterišem naš rad u proteklom periodu, odnosno u  
minuloj godini: nije ništa rađeno. S obzirom da već više od godinu dana  
nemamo struju u našim prostorijama, teško bi bilo i okčekivati da se  
nešto oybilzno može raditi. Samim tim nemamo ni grejanje pa je rad  
potpuno nemoguć. Prihoda nemamo. Obaveze imirujemo iz svog džepa, tako  
da sam završni račun odradio, kao i zadnjih nekoliko godina donirajući  
radio klub, uredno predao na vreme. Naši članovi su radili po  
takmičenjima sa svojih lokacija sa svojim uređajima i na svoj pozivni  
znak, tako da nažalost naš poyivni znak se već neko vreme ne pojavljuje  
u eteru. Ja mislim da je to sve. 
 
Još samo da navedem da je naš predstavnik prema SRV je: 
 
Dražić Petar YU7D 
 
YU7OPQ, Bač 
Radio-klub “Nikola Tesla” iz Bača nije imao nikakvih aktivnosti u 2018.godini usled brojnih poteškoća: 
nerešeni vlasnički odnosi sa lokalnom samoupravom (sa kojom je prethodnih godina vođen i sudski spor), 
isključena struja, isečeni kablovi od antena, itd. Međutim, klub je ipak smogao snage da 24.02.2019.g. 
održi redovnu izbornu skupštinu na kojoj su konstatovani pozitivni pomaci u vezi sa gore navedenim 
problemima. Izabrano je novo rukovodstvo kluba na čelu sa Pavlica Milanom (predsednik) i Ikač radetom 
(sekretar). Prisutni su se zahvalili dotadašnjem predsedniku Prodanović Aleksandru I sekretaru Ivanić 
Slobodanu, od kojih se očekuje dalji doprinos u radu kluba.  
 
YU7BPQ, Novi Sad 
IZVEŠTAJ O RADU  radio kluba „Novi Sad“  za period Mart 2018-Mart 2019 

Kao i prethodnih godina značajna pažnja posvećena je radu u domaćim i manjim delom međunarodnim 
takmičenjima. Postignuti su značajni rezultati kako na HF tako i na VHF/UHF opsezima. Detaljnije o radu i 
uspesima po pitanju takmičenja prezentirano je u izveštajima HF i VHF menadžera.Važno je napomenuti 
da  se  radilo ekipno  u  dva VHF  takmičenja  gde  je  ekipa  osvojila  prvo  i  drugo mesto.  U  isto  vreme  naši 
članovi su radili na 144 i 432 MHz sa svojim ličnim znacima. 



      Pokušano je da zaživi i rad na aktivacijama YUFF lokacija ali i pored obezbeđenja određenih 
materijalnih sredstava,opreme i angažovanja YUFF menadžera ova aktivnost nije naišla na interesovanje 
članova i nije zaživela. 

Organizovan je tečaj za zainteresovane članove kluba koji je vodio Ljubiša Đurić – YU7BG.Posle 
dvomesečne obuke 8 kandidata je položilo ispit za I klasu i 3 za III klasu.Većina kandidata koji su pložili 
ispit su se aktivno uključili u rad kluba. Pored ovoga Mirko Šević – YU7WW je počeo sa obukom mladih 
članova sa obaveznim znanjem telegrafije. Marko Škrbić – YU5MAV je položio ispit prve klase i počeo sa 
radom u klubu uz nadzor instruktora. Drugi kandidat je u fazi obuke. 

      U Maju mesecu je održana svečana sednica u cilju proslave 93.godine od osnivanja Radio kluba „Novi 
Sad“.  Pored  velikog  broja  članova  kluba  sednici  su  prisustvovali  i  Predsednik  vlade  A.P.Vojvodine  Igor 
Mirović i pomoćnik gradonačelnika Aleksandar Petrović. Predsednik kluba upoznao je prisutne o 
istorijatu kluba a posle toga vođeni  su korisni razgovori. 

      U  Avgustu  mesecu  Članovi  kluba  Mirko  Šević  i  Vlade  Babić    učestvovali  su  na  prvom  omladinskom 
patriotskom kampu na Zlatiboru gde su bili instruktori iz oblasti radio-komunikacija. Držali su predavanja 
posebno o ulozi radio-amatera u vanrednim situacijama. Iz ovog kampa su naši mladi članovi kluba od 
kojih je Marko Škrbić položio prvu klasu a Mirko Ćelić još uvek ide na tečaj. 

      U Oktobru je održana svečana konferencija u povodu proslave 70.godina od osnivanja Saveza radio-
amatera  Vojvodine.  Radio  klub  i  njegovi  članovi  su  pomogli  u  realizaciji  ove  svečanosti.Radio  klub  je 
donirao 70.000 Dinara kao pomoć u realizaciji konferencije. Jubilarnom plaketom nagrađeno je 7 članova 
našeg  kluba  i  to:  Stevan  Ruškuc-YU7KF,Đorđe  Munćan-YU7EI,Laslo  Nemet-YT7T,Mirko  Šević-YU7WW, 
Ljubiša Đurić-YU7BG,Željko Perišić-YU7FA i Anton Upčev-YU5D. 

Krajem Oktobra bili smo gosti delegacije IARU R1 koju su činili Hans Blondell Timmerman-PB2T – sekretar 
IARU  R1  i  Oliver  Tabakovski-Z32TO  član  izvršnog  odbora  IARU  R1.Cilj  posete  bio  je  da  se  potvrde 
mogućnosti  da  Novi  Sad  bude  domaćin  25-te  Generalne  konferencije  IARU  R1.  Pokazali  smo  se  kao 
odlični domaćini i za to dobili  komplimente od strane gostiju. Nadamo se da će 19.04.2019-te godine na 
sastanku u Beču biti potvrđena kandidatura. 

Oformljena  je  radionica-laboratorija  kluba.  Okrečena  je  prostorija,ofarban  plafon  za  šta  pored  ostalih 
mnogobrojnih članova najveće zasluge imaju Petar Parađina-YU7PEP i Ljubomir Raca-YU7RQ. Emir Šišić-
YU7QA  i  Vojislav  Bandobranski-YU7C  su  doneli  svoje  veoma  savremene  merne  instrumente,Vladimir 
Šeguljev-YU7SVA veliki deo uglavnog mašinskog alata i pribora. Pored klupske opreme kojom je takođe 
opremljena  postala  je  vrlo  korisna  za  funkcionisanje  kluba  i  naših  aktivnosti.  Naši  članovi-elektroničari 
počeli su sa popravkama pokvarenih uređaja i opreme. 

       Tokom protekle godine u više navrata radilo se na održavanju magistralnih repetitora R-5 i RU-5 kao i 
klupskog lokalnog repetitora RU-12.  

       Ostvarena je saradnja sa Fakultetom tehničkih nauka i razmatrana je mogućnost ponovnog otvaranja 
sekcije YU7AFC. Ovde veliki problem za sada predstavlja senzor za registrovanje nejonizujućih zračenja 
koje je postavio RATEL na krov fakulteta. Postoji dobra volja sa obe strane a i RATEL je iskazao spremnost 
da se izvrše određena testiranja kako bi se utvrdilo dali bi naša emisija ometala njihov rad. 



Uspostavljena je dobra saradnja između SRV i kluba koja je u poslednjim godinama bila narušena. Klub 
finansijski  a  njegovi  članovi  volonterskim  radom  okrečili  su  Savez,ofarbali  plafon  i  pomogli  prilikom 
preselenja magacina. Na ovaj način omogućeno je da naš Savez kvalitetno funkcioniše.Milorad Vlaškalić-
YU7AF pomaže u razvrstavanju karata u QSL birou Saveza. 

Kako bi proširili naše aktivnosti počeli smo praviti osnovu za rad preko amaterskih satelita.Odobrena je 
kupovina  antena  i  opreme  za  ovaj  vid  komunikacija.  Radi  se  na  ostvarivanju  radioamaterske  veze  sa 
kosmonautima na ISS. Miloslav Miškar-YT2CQ je zadužen za ovaj deo posla a Zdravko Mosnak-YU7RSX za 
realizaciju veza preko geostacionarnog satelita EsHail. 

 

 

                                                                                                                            Predsednik RK „Novi Sad“ 

                                                                                                                                 Mirko Šević – YU7WW   

 

YU7AJM, Bački Petrovac 

YU7AJM 
 
 Osnovna pažnja u radu Radio kluba "Petrovec" iz Bačkog Petrovca u 2018. 
godini posvećena je održavanju radio-amaterskih veza. Naši radio-operatori su 
održali ukupno 10.731 veza. Radilo se  najviše CW i SSB, kao i digitalnim 
komunikacijama, poput RTTY, PSK-31i dr. Početkom februara prošle godine počeli 
smo sa koriščenjem nove digitalne modulacije FT-8.  
 Učestvovali smo na domaćim i svetskim HF, VHF, UHF i SHF takmičenjima i 
to: YUDXC, RUDXC, CQ Vojvodina, UKT KUP SRS i Tesla memorijal, naročito na 
opsezima  144  i  432  MHz  i  na  1,2  i  2,3  GHz,  gde  smo  postigli  izuzetne 
rezultate. 
 DX  rad  je  bio  takođe  zastupljen.  Pratili  smo  DX  ekspedicije  radio-
amatera, koji su radili sa udaljenih ostrva, posebno na Pacifiku i u drugim, 
za radio-amatere, retkim zemljama. 
 Neophodnu pažnju posvetili smo rešavanju problema smeštaja i osnovnih 
uslova za rad kluba, koji su zadnjih nekoliko godina u mnogome pogoršani, kao 
i  obezbeđenju  finansiranja,  putem  konkursa  za  finansiranje  projekata  od 
značaja za Opštinu Bački Petrovac. 
 Kroz  nedeljne  sastanke  (sreda  i  nedelja)  u  klubu  je  vršena  razmena 
iskustava i informacija u gradnji uređaja, antena, interesantnih događaja na 
amaterskim opsezima, posebno radio-amaterskih ekspedicija, takmičenja, 
aktualnim događajima u SRS i SRV, najnovijim propisima iz oblasti 
telekomunikacija  i  dr.  Takođe  su  vršene  neophodne  popravke  radio-uređaja, 
antena i druge opreme. 
 Naši članovi su uzeli učešće na29. međunarodnom susretu radio-amatera u 
Holicama  -  Češka  Republika  i  na  44.  Susretu  radio-amatera  "Tatry  2018"  u 
Slovačkoj. 
 Informisanje članova i ostalih građana vršeno je putem RTV, novina i WEB 
stranice kluba www.yu7ajm.org. 
 

 

 



YU7JUV, Bačka Topola 
Po programu RK yu7juv : 
 
Održavanje radio veza, obuka za radio amatera, obuka za konstruktore, 
otvoreno veče za omladinu i gradjane, takmičenja, izložbe, po 
mogućnostu saradnja sa drugim organizacijama radio amatera, nabavka 
primo predajnika (ako ćemo imati sredstva za iste). 
 
Naš predlog za rad SRV: 
 
Treba ponovo izgraditi packet radio sistem u Vojvodini, da bi 
omogućili razmenu informacija ,  za pisane delatnosti iz svih oblasti 
radio amatera , za zamenu časopisa koji uopšte nije mogao ispuniti 
današnje zahteve ! 
 
 



 

Радио-клуб „Зрењанин“ 
Кеј 2. октобра 19 
23000 Зрењанин 
Веб: https://www.yu7aop.com/  
е-маил: yu7aop@gmail.com 
 

 

 

Izveštaj o aktivnostima Radio-kluba “Zrenjanin” YU7AOP u 2018. godini 

PPS sekcija 

Učešće na 8 međunarodnih takmičenja, pretežno digitala i 4 domaća takmičenja sa uglavnom, dobrim 
rezultatima.  U  čast  85-godisnjice  osnivanja  radio  kluba  urađeno  je  preko  2000  veza  sa  YU85AOP 
specijalnim znakom. Održan je kurs za amaterske radio operatore. Kurs je položilo 7 novih operatora, 5 
operatora je položilo iz početničke u prvu klasu i jedan operator je položio CW test. 

ARG sekcija 

Učešće na 4 ARG takmičenja gde je osvojeno ukupno 8 medalja (4 zlatne, 1 srebrna i 3 bronzane). 

Otvoreno  ARG  prvenstvo  Smederevo  2018 u  Mihajlovcu  kod Smedereva  održano  30. Septembra. 
Kategorija M14 (1.mesto) Dimitrije  Radonjić-Veči, Kategorija M16 (3. mesto) Stefan Antonić, (4. Mesto) 
Aleksandar Tabački, Kategorija SZS (4. Mesto) Bogdan Stepanov  

ARG takmičenje "KUP Radovana Medića" 2018 Vojna pošta 4522 Batajnica držano 30. oktobra u naselju 
13. maj u opštini Zemun u Beogradu, na opsegu 3.5 MHz. Kategorija M14 (1. mesto) Aleksandar Tabački, 
(10. mesto) Dimitrije Radonjić-Veči, (11. mesto) Stefan Antonić 

ARG  takmičenje  „Memorijal  Dragan  Relić“  u  organizaciji  radio  kluba  „Nikola  Tesla“  YU7KMN  Sombor 
održano 9. juna 2018. u Bačkom Monoštoru. Kategorija M16 (1. mesto) Dimitrije Radonjić-Veči, 
Zrenjanin, Kategorija M19 (1. mesto) Bogan Stepanov, (3. mesto) Stefan Antonić. 

ARG  takmičenje  „FOXORING  ZA  DECU“  održano  20.05.2018.  godine  u  Senti  u  organizaciji  radio  kluba 
"Senta". Kategorija M16 (2. mesto) Dimitrije Radonjić-Veči, (3. Mesto) Tabački Aleksandar. 

Ostalo  

Radio  klub  je  učestvovao u  Noći  istraživača  2018  u Zrenjaninu  i  na međunarodnoj  konferenciji  Balkan 
Computer Congress - BalCCon2k18 u Novom Sadu gde je promovisao svoje aktivnosti. 

Predlozi 

Radio-klub “Zrenjanin” nema predloga za program rada SRV u 2019. godini 

U Zrenjaninu, 
dana 11.03.2019. 

dr Dalibor Dobrilović 
Predsednik Radio-kluba “Zrenjanin” 
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